
 
 
 

 

 

Protokoll från Mörbylånga GoIF:s styrelsemöte IP Skansen 2024-04-18 kl.19.00 – 21.00. 

Närvarande: Lena Petersén, Louise Fransson, Thomas Wallgren, Mattias Pettersson,  

Björn Karlsson, Conny Bäckström samt Marcus Nilsson. 

§ 1. Ordförande Louise Fransson öppnade mötet. 

§ 2. Justerare. 

Marcus Nilsson valdes till att justera dagens protokoll. 

§ 3. Föregående protokoll. 

Föregående protokoll från 2024-03-08 genomlästes och lade med godkännande till 

handlingarna. 

§ 4. Uppföljning av styrelsekvällen. 

Årshjul. 

§ 5. Ekonomi. 

 God ekonomi i dagsläget. Målet är att föreningen ska lösa sitt lån hos Ölands Bank under 

året 2024, kassören får mandat att utföra uppdraget.  

§ 6. Arvsfonden Världsarvsparken.  

Styrelsen beslutar enhälligt att Mörbylånga GoIF ska söka projektstöd anläggning på 400 000 

kronor från RF-SISU Småland gällande projektet Världsarvsparken i Mörbylånga.  

§ 7. Återkoppling från möten som varit sedan föregående styrelsemöte. 

Ekerum - föreningsträff Conny och Johan S deltog, lokstödet diskuterades, uppmaning till 

ledamöter i styrelsen i respektive förening att dessa behöver visa sig mera i verksamheten.  

ÖM terräng uppskattat. 

§ 8. Årsplanering. 

Valborgsmässofirande ansvariga Jerker o Marcus. 

Påminnelse till samtliga aktuella personer att lämna utdrag från belastningsregister. 

Idrottsskola i Färjestaden och Gårdby, damlaget är involverade. 

Alvartrampen 25 maj, trafikvakter behövs. Depå i Seby som tidigare år. Servicebil från 

föreningen, Mattias o Sven ansvariga. 

Grillning i Haga Park den 9 maj i samband med Windsurfing helg. Robert Juhas håller i detta. 

Städdag på Skansen den 5 maj, Conny ansvarig. 



 
 
 

 

§. 9 Ledarträff. 

Planering av Lollo och Björn. 

§ 10. Information från vaktmästargruppen. 

Mycket händer varje vecka. Varmvattenberedare till kiosken är fixad. 

Skyddsrond, tre st. brandsläckare ska inköpas samt två brandfiltar, Björn ordnar. 

§ 11. Sektioner. 

Fotboll 

Seniorverksamhet – herrarna har en träff planerad till helgen gällande kommande 

aktiviteter. 

Ungdomsverksamhet - träningsplaneringen klar. 

Innebandy 

Seniorverksamhet – kommande utbildningskrav. 

Ungdomsverksamheten 

Gubb- och gummainnebandy 

Motion 

Tabata/cirkelträning 

Spinning, fungerar ok glädjande att vi har fått ytterligare en instruktör kopplat till vår 

spinning-grupp nämligen Anna Wallgren. 

Triathlon 

Löpning 

ÖM i terränglöpning genomfördes i Mörbylånga söndagen den 14 april med ett 35-tal 

deltagare i vuxenloppet samt ett 15-tal deltagare i ungdomsgruppen. 

Löpargruppen deltar i Ölands Kyrk stafetten. 

Marknadskommittén 

Marknaden den 17 juli kommer att genomföras, kommittén sammanträder. 

IronMan. 

Vi är förberedda - avtalet är på gång.  

Gå-fotbollen 

Ett 15-tal personer deltar varje lördag både damer och herrar, både inomhus och även 

utomhus. 

§ 12. Övriga ärenden 

Nycklar – ett antal nycklar till anläggningen ska inköpas, Anette ordnar med detta. 

Motionsbingo – Marcus undersöker möjligheterna. 

§ 13 Styrelsen beslutar att godkänna inköp av varmvattenberedare till kiosken.  

 

 



 
 
 

 

 

§ 14. Nästa styrelsemöte blir den 23 maj kl. 19.00 samt därefter den 11 juni kl. 17.00.  

 

 

Lena Petersén  Marcus Nilsson 

sekreterare   justerare 

 

 

 

   

  

 

 

 

 


